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Vážení spoluobčané,
druhé čtvrtletí tohoto roku může-
me myslím, charakterizovat velmi
kladně. Proběhlo souběžně něko-
lik akcí v obci. Byla to například
plánovaná výměna světel stáva-
jícího veřejného osvětlení
v obci za světla ledková.  Pro ten-
to druh světel se zastupitelstvo
obce rozhodlo z důvodu jednak zlepšení osvětlení komuni-
kací, ale i z důvodu finanční úspory za elektrickou energii.

Z důvodu vlhkosti, která je ve zdech budovy obecního
úřadu, muselo dojít k výměně v zemi uloženého potru-
bí, na které byly napojené svody deš�ové vody u budovy
obecního úřadu.

Další velkou akcí, která po dobu nezbytně nutnou tro-
chu komplikovala provoz, byla výměna dlažebních kos-
tek v komunikaci III. třídy ve Starém Podlesí. Tato akce
však proběhla velmi rychle a myslím, že ke spokojenosti
nás všech.

Největší stavební práce ale proběhly v Novém Podlesí.
Byla dokončena stavba splaškové kanalizace spolu
s přípojkami v hlavní komunikaci. Proběhla zde i komplet-
ní výměna vodovodního potrubí. Již od července bude
Nové Podlesí průjezdné. Současně ale budou dokončovány
přípojky v místní komunikaci pod rybníčkem. Jak všichni
víme, do rybníčka je velmi slabý průtok vody. Je to jednak
nedostatkem deš�ových srážek, ale také i špatným stavem
starého potrubí přivádějící vodu z lesa do rybníčka. Z dů-
vodu zachování přítoku vody do rybníčka došlo i k výměně
potrubí přivádějící vodu.

Se stavbou splaškové kanalizace ale bohužel přicházejí,
nejen v naší obci, i nechtěné komplikace.

Celkově byla stavba splaškové kanalizace v Novém Pod-
lesí velmi složitá díky hloubkám a podloží, které tam je.
Vše se řešilo průběžně. Jedna z komplikací, kterou zastu-
pitelstvo obce řešilo, bylo vybudování přípojky k nemovi-
tosti č. p. 56 u kaple. Jedinou možností, aby byla tato
nemovitost připojena na splaškovou kanalizaci, bylo vybu-
dování kanalizační přípojky v místech mezi kaplí a dvěma
stromy. Bohužel oba stromy vybudování přípojky bránily.
Proto zastupitelstvo obce rozhodlo o jejich pokácení. Při
kácení se ale ukázalo, že kmen jedné lípy byl úplně dutý
a ve druhém byl tento problém v začátku. Případným pá-
dem by bylo ohroženo zdraví občanů. Zastupitelstvo obce
si je ale vědomo, že okolí kaple v Novém Podlesí bude třeba
upravit celkově (renovace pomníku padlým vojínům, opra-
va střechy kaple, zábradlí u rybníčka…). Úpravy proběh-
nou v roce 2018. V této chvíli je v renovaci křížek, který
byl vandalem poničen. Ke kapli bude postaven po celkové
homogenizaci komunikace. Od července do října bude
komunikace zaasfaltovaná provizorně, aby podklad mohl
„sedat“. Finální položení asfaltu proběhne v měsíci říjnu.

Nejhorší práce máme za sebou. Některé přinesly spolu-
občanům v Novém Podlesí komplikace, ale věřím, že nako-
nec budou všichni spokojeni. Chtěla bych tímto všem podě-
kovat za trpělivost a spolupráci při stavbě kanalizace,
bez které by to nešlo.

Marcela Dušková,
starostka obce
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ZPRÁVY Z OBECNÍHO ÚŘADU

Příkladný čin podleského spoluobčana
V těchto řádcích bych velmi ráda vyzdvihla příkladné chování našeho spoluobčana z Drmlova Pole, studenta Karla

Kuby – cyklisty CK Příbram Fany Gastro. Dne  25. 11. 2016 při společném návratu z tréninku si všiml paní, která na
chodníku upadla a zůstala bezvládně ležet. Dokázal pohotově a správně reagovat. Požádal řidiče, aby zastavil a spolu s
ostatními členy družstva poskytl ženě první pomoc a přivolal záchranku. Jeho chování nebylo lhostejné k situaci, která
se v jeho blízkosti udála. Díky svému záslužnému činu převezme Karel ocenění na slavnostním vyhlášení cen fair play od
Českého olympijského výboru. Ve škole, kterou navštěvuje, byl ředitelkou školy oceněn malým věcným dárkem a samo-
zřejmě i od obce Podlesí obdrží za tento významný počin drobné ocenění.

Marcela Dušková, starostka obce

Jak se chovat v silničním provozu
➠ V silničním provozu bu�te opatrní. Při přecházení
vozovky využívejte pokud možno přechody se světelnou
signalizací a vyznačené přechody.
➠ Při snížené viditelnosti noste oblečení jasných barev.
Abyste byli lépe vidět v šeru a ve tmě, opatřete svoje oble-
čení nebo hůl nášivkami nebo nálepkami z reflexního ma-
teriálu, který ve světlech projíždějících vozidel výrazně
září.
➠ Nesedejte za volant, pokud se necítíte dobře. Řízení
raději odložte na dobu, kdy budete v lepší kondici.
➠ Pokud nemusíte, nevyjíždějte se svým autem v doprav-
ních špičkách.

VZPOMÍNKY RODÁKŮ
Na vzpomínky rodáků se můžete těšit v dalším čísle Podlesáku. Připraveno bude podrobné povídání paní Kadlecové

o Obecné škole na Březových Horách, dnešní 3. ZŠ.

OKÉNKO PREVENTIVNÍCH RAD PRO SENIORY A NEJEN PRO NĚ

➠ Nezapomínejte na
pravidelné zdravotní
prohlídky. Lékař potvrdí vaši způsobilost k řízení. Potvr-
zení musíte mít při řízení vozidla sebou.
➠ Pro jízdu na kole se rozhodujte vždy s ohledem na svůj
aktuální zdravotní stav. Přihlédněte také k hustotě provo-
zu a momentálním podmínkám na silnici.
➠ Seznamte se s pravidly, která stanovují, jak a čím má
být kolo vybaveno. Dbejte především na funkci brzd, kolo
mějte řádně osvětlené vzadu i vpředu, zejména za snížené
viditelnosti.
➠ Nepoužívejte kolo k přepravě nadměrných, neforem-
ných a těžkých nákladů.
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JSTE ZVÁNI

Sbor dobrovolných hasičů Podlesí

Vás srdečně zve na

2. ročník naší netradiční soutěže

Loučení
s prázdninami
se letos bude konat

v sobotu 26. srpna 2017
od 13 hodin na louce
u fotbalového hřiště v Podlesí

Co bude připraveno?
• soutěže pro děti
• ukázka hasičské techniky
• ukázka výcviku psů
• ukázka historických

vojenských vozidel
• další program
• táborák

LESNÍ DIVLESNÍ DIVLESNÍ DIVLESNÍ DIVLESNÍ DIVADLOADLOADLOADLOADLO
v Novém Pv Novém Pv Novém Pv Novém Pv Novém Podlesíodlesíodlesíodlesíodlesí

Divadlo Za2Divadlo Za2Divadlo Za2Divadlo Za2Divadlo Za2
15. 7. a 16. 7. 15. 7. a 16. 7. 15. 7. a 16. 7. 15. 7. a 16. 7. 15. 7. a 16. 7. 2017 od 17.00 hodin od 17.00 hodin od 17.00 hodin od 17.00 hodin od 17.00 hodin

O statečném kováři MikešoviO statečném kováři MikešoviO statečném kováři MikešoviO statečném kováři MikešoviO statečném kováři Mikešovi
(pohádka)

Divadlo Za VDivadlo Za VDivadlo Za VDivadlo Za VDivadlo Za Vodou Čenkodou Čenkodou Čenkodou Čenkodou Čenkovovovovov
28. 7. a 29. 7. 28. 7. a 29. 7. 28. 7. a 29. 7. 28. 7. a 29. 7. 28. 7. a 29. 7. 2017 od 21.00 hodin od 21.00 hodin od 21.00 hodin od 21.00 hodin od 21.00 hodin

Bílá paníBílá paníBílá paníBílá paníBílá paní

Divadelní spolek PůlnocDivadelní spolek PůlnocDivadelní spolek PůlnocDivadelní spolek PůlnocDivadelní spolek Půlnoc
30. 7. 30. 7. 30. 7. 30. 7. 30. 7. 2017 od 20.30 hodin od 20.30 hodin od 20.30 hodin od 20.30 hodin od 20.30 hodin

LakomecLakomecLakomecLakomecLakomec

PODLESKÁ OSMIČKA
 „Memoriál Zdeňka Kolaříka“

v sobotu 16. září 2017

v areálu hřiště

TJ Mongeo Podlesí

Přij�te se podívat na ukázky

požárního útoku se stříkačkou PS8.

Podrobnější informace budou upřesněny

na plakátech umístěných

na obecních informačních tabulích.
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MATEŘSKÁ ŠKOLKA
www.mspodlesi.cz

Mateřská  škola Podlesí

Čarodějnické vzrůšo
Abraka dabra, čáry máry, vznes se koště láry fáry. V naší

školičce nás navštívila čarodějnice Berta, která přiletěla
na svém koštěti a přinesla nám psaní od nejvyšší čaroděj-
nice Orieny. V dopise bylo psáno, že pokud se chceme stát
čarodějem a čarodějnicí, musíme splnit ČARODĚJNIC-
KOU MATURITU, která obsahovala různé úkoly. Za každý
úkol byl dětem přidělen bodík, který si nalepily na kartičku.
Úkolů bylo mnoho, některé lehčí, některé těžší. Přeskočit
přes oheň, let na koštěti, překonání pavoučí skrýše, hod
kouzelným koštětem a jiné. Celé dopoledne se v čarodějnic-
ké školce tancovalo, zpívalo a možná i trošinku řádilo,
ale pst. 

Tvořivá dílna
Velmi přínosná je pro děti spolupráce s Ekodivadlem

ŠUS. Hlavní protagonista divadla si pro děti připravil tvo-
řivé dílničky. Z dřevěných komponentů sestavovaly dohro-
mady zvířátko. Každý si mohl vybrat, zda si vyrobí kočič-
ku, pejska, ovečku nebo zajíčka. Děti si procvičovaly jem-
nou motoriku, pracovaly s nářadím, kladívkem, hřebíčky,
lepidlem a látkou. Po sestavení zvířátka měly možnost si
ho ozdobit látkou a fixem podle vlastní fantazie. S Ekodi-
vadlem ŠUS budeme i nadále spolupracovat a těšíme se
na jejich další návštěvu.

Havajské vaření
Aloha. Havaj, pláže, palmy, moře, delfíni. To všechno

bylo na ostrově, který navštívily naše havajské tanečnice
a havajští nápadníci. Na plážovém baru se uskutečnilo
míchání koktejlů, příprava ovocných špízů, ovocných
misek a palmových talířů. Zkrátka samé ovocné dobroty.
To všechno připravily naše dětičky, které zvaly kolemjdou-
cí do svého baru, aby ochutnali a zlepšili si svůj den.
Havaj párty se uskutečnila v rámci soutěže Vaříme se
Zdravou 5. MŠ Podlesí je zapojena do projektu SKUTEČNĚ
ZDRAVÁ ŠKOLA a v rámci tohoto projektu se zapojuje
aktivně do vyhlášených soutěží.

Plavání
Od konce dubna pravidelně každý čtvrtek dojíždíme na

kurz plavání. Učíme se základní plavecké prvky. Nejmenší
děti se s vodou teprve seznamují. Při foukání a plácání do
vody, která cáká na všechny strany, jsou děti nejš	astnější.
Zdatní plavci, které ve školce také máme, si už při druhé
výcvikové hodině vyzkoušeli plavání ve velkém bazénu.
Vedli si opravdu skvěle. Za odměnu se trochu ohřály a za-
relaxovaly ve vířivce. Menší plaváčci jsou skvělí potápěči.
Pod vodou jsou jako kapříci vodníka Čepečka, mají spous-
tu úkolů, ale jeden je obzvláš	 těžký. Sebrat všechny kolíč-
ky a rozdělit je podle barvy. V bazénu je to velká legrace
a zábava. Hodně smíchu a někdy i pár slziček, které zmizí
během chviličky. Plaváčky budeme až do konce června.

(pokračování na str. 5)
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Protivín a Vodňany
Každý rok se vydáváme s dětmi na celodenní výlet. Puto-

vání s Úhořicí Uršulou ve Vodňanech a krocení krokodýlů
v Protivíně bylo velice zábavné. Po příjezdu do Vodňan nás
přivítaly dvě úžasné zaměstnankyně Vysoké školy rybář-
ské. Pro děti měly připravenou stezku ,,Úhořice Uršuly".
Děti plnily úkoly a zábavnou formou se dozvěděly, jak úho-
ři putují za potravou a rozmnožováním. Za odměnu jsme
mohli pozorovat raky říční a dokonce si je podržet v dlani.
Po vydatném obědě, který nám připravily holky z kuchy-
ně, jsme strávili trochu času v lanovém parku. Pak honem
do autobusu. Posilněni obědem jedeme krotit krokodýli.
V pekelném žáru džungle se nám je povedlo zkrotit díky
zkušenému průvodci a naší ukázněnosti. Nikomu se z po-
vedeného výletu nechtělo jet domů. Krokodýli nám naštěs-
tí nikoho nechytili, tak jsme se vrátili všichni.

Permoníci
Každým rokem se naše školka vydává na malý výlet za Per-

moníčky do dolu na Březových Horách. Děti jsou úplně
skvělé. Jakmile si dají na záda batůžky, zvesela si pocho-
dují a cesta nám pěkně ubíhá. Po příchodu do dolu Anna
jsme se posilnili svačinkou, kterou nám připravily holky
z kuchyně a pak hurá za Permoníčky. I tentokrát pro nás
měli Permoníčci připravený pestrý program. Výpravu
do dolu, pohádku s krásnou písničkou i jízdu důlním vláčkem
jsme si opravdu užili. Počasí nám opět přálo a cesta zpět se
sluníčkem v zádech nám trvala jen malou chvilinku. Moc
děkujeme za malý dáreček a příští rok se znovu těšíme.

(pokračování na str. 6)

Zápis dětí v MŠ
Dne 9. 5. se uskutečnil zápis do Mateřské školy v Podle-

sí. Mateřskou školu navštívili rodiče se svými ratolestmi.
Měli možnost si celé dopoledne hrát, prohlédnout si interi-
ér školky, podívat se, jak děti tráví dopoledne a zúčastnit
se výukového programu. Naše kuchařinky připravily opět
skvělé pohoštění. Poté byli přijati v kanceláři. Po splnění
formálního papírování měly nově příchozí děti připravené
dárky od dětí a paní učitelek z mateřské školy. Jsme rádi,
že všichni zájemci z Podlesí byli přijati.

Akce čisté ruce
Moc děkujeme úžasným maminkám a zároveň skvělým

sestřičkám Marušce Hodermarské a Zuzaně Voslařové za
velmi pěkně připravený projekt Čisté ruce. Děti byly sezná-
meny se zásadami správného mytí rukou zábavnou formou
pomocí pohádky a dvou plyšových kamarádů Elma a Keksí-
ka. Ti si s dětmi povídali o tom, co je pro naše tělo správné,
a co naopak našemu tělíčku škodí. Také nás naučili krát-
kou básničku, která nám při mytí rukou pomůže splách-
nout všechny bacílky. Pomocí gumové rukavice, krému
a mouky si děti mohly vyzkoušet a zjistit, kolik bacilů

na rukou máme. Na závěr dostaly děti velkou pochvalu,
obrázky bacilů, omalovánky a jiné pracovní listy. Ještě jed-
nou moc děkujeme a těšíme se na Vaši další návštěvu.

Zumba odpoledne pro maminky
Stejně jako vloni, tak i letos jsme připravili pro mamin-

ky příjemné odpoledne plné zážitků. Tentokrát to bylo od-
poledne v rytmu zumby s naší Mončou, která si připravila
jednoduché taneční sestavy. Děti svým maminkám zazpí-
valy krásnou písničku za doprovodu klavíru. Po zumbě
následovalo občerstvení, které maminkám připravily jejich
děti. Maminky se mohly občerstvit ovocem či zeleninou,
nebo také limonádou z čerstvého ovoce. Poté jsme se spo-
lečně přesunuli zpět do herny, kde na maminky čekal malý
dáreček.
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Celé Česko čte dětem
Kdopak by si alespoň na chvilku nepřál vrátit se do školky?

Devíti studentkám sekundy se to na pár hodin ve středu
7. 6. 2017 podařilo, a to když se zúčastnily celostátního
Týdne čtení dětem – projektu, který se v rámci kampaně
„Celé Česko čte dětem“ snaží podpořit vztah dětí k litera-
tuře. Holky představily dětem své dvě oblíbené knihy: Paní
Láryfáry od Betty MacDonalds a krátký příběh Pět přání.
Nakonec vzniklo pásmo her, písniček, předčítání a loutko-
vého představení, ve kterém holky ukázaly nejen svou ná-
paditost, ale i schopnost improvizace. Školkáčky v Podlesí
se jim podařilo zaujmout, a to se počítá. Za celou akci jim
patří dík. Alice Matulová

Děkujeme paní Matulové za akci, kterou pro nás se svými
studenty připravila.

Den dětí
Krásné slunné odpoledne jsme si užili při oslavě „dne

dětí“ na naší zahradě v MŠ. Sportovní odpoledne s rodiči
bylo velmi zábavné. Klauni si připravili soutěže, které
zvládly i nejmenší dětičky. Skoč do písku, přejdi překážko-
vou dráhu, prolez tunelem, skoč v pytli a mnoho jiných.

Za každou splněnou soutěž děti dostaly od klauna Šmoulí
nálepku. Velkou pochvalu si zaslouží i rodiče, protože se
soutěží nebáli a zkusili si je také. Po splnění všech úkolů si
děti u klauna vyzvedly balónek a malou pohádkovou kníž-
ku. Velké díky patří našim holkám z kuchyně, které při-
pravily výborné zdravé občerstvení k prodeji a Terezce
Houdkové, která nám velmi pomohla. Děti si odpoledne
užívaly na 100 %. K dispozici byl skákací hrad a malý
bazén, ve kterém se zchladil i jeden z klaunů.

Policie ve školce
Již podruhé do MŠ Podlesí zavítala Policie z Příbrami.

Děti byly nadšené. Policisté a policistky nám představili
své povolání, povídali si s dětmi o důležitosti své práce

(pokračování na str. 7)
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NAŠI SKVĚLÍ

PŘEDŠKOLÁCI

PŘEJEME

ÚSPĚŠNÝ START

a největším lákadlem byla prohlídka policejních vozů, kte-
ré nám policisté přivezli ukázat. Pověděli nám, jak důležité
je dbát na bezpečnost při dopravních situacích, ale také
o nevhodném chování dětí v běžných denních situacích.
Policisté si děti rozdělili do dvou skupin. První skupina si
nejprve poslechla krátké poučné příběhy: O ukradené
koloběžce, Léky do dětských rukou nepatří a O chůzi
na přechodu. Za odměnu si děti mohly vyzkoušet neprů-
střelné vesty, čepice, klobouky a posadit se do policejního
auta, kde si zkusily mluvit do vysílačky. Druhou skupinu
zavedla zásahová jednotka do svého vozu, kde si děti moh-
ly vše vyzkoušet a osahat.

Ochotní policisté a policistky pomáhali dětem s obléká-
ním a svlékáním vest a helem. Každý si také vyzkoušel,
jaké to je mít spoutané ruce. Kde a jak policisté zasahují
a jak celkově náročná jejich práce je, dětem přiblížilo
vyprávění policistů, ale také zvídavé otázky našich
nejmenších. Zapnutí houkačky bylo pomyslnou třešínkou
na dortu. Blažené výrazy dětí vypovídaly o skvěle stráve-
ném dopoledni. Doufáme, že se naše setkání stane příjem-
nou tradicí a budeme mít možnost se s našimi milými
ochránci práva a pořádku setkávat každý rok. Jmenovitě
bychom chtěli moc moc poděkovat prap. Michaele Fouso-
vé, prap. Lukáši Plojharovi, ppor. Richardu Búthovi,
nprap. Vladislavu Martincovi a nprap. Markétě Lovečko-
vé. Moc děkujeme, velice si vážíme vašeho času a těšíme se
příští rok. Další informace o návštěvě Policie ČR v MŠ Pod-
lesí naleznete na TV kanálu televize FONKA, která byla
po celou dobu s námi.

MŠ Podlesí a oslavy 120 let SDH Podlesí
Díky skvělému projektu „JSEM MALÝ, ALE ŠIKOVNÝ

HASIČ“, který vymyslela ředitelka MŠ Jitka Lavičková,
se děti ze školky mohly aktivně zúčastnit oslav na hřišti
v Podlesí.

Příjemné sobotní odpoledne, všude kolem usměvavé tváře.
Děti ze školky se ihned hlásí k Willymu Hohlovi a Terezce
Houdkové. Jim patří velký dík za obětavost, trpělivost,

Policie ve školce
(dokončení ze str. 6)

nasazení a vlídný přístup ke všem školkovým dětem,
se kterými se každý týden ve svém volném čase scházeli
a učili je všemu, co patří k hasičskému řemeslu. Děti na-
cvičovaly s velkým nasazením a nejraději u rybníčka, kde
je dostatek vody. Od února, kdy do školky Willy a Terka
přišli poprvé, udělaly děti opravdu obrovský kus práce.
Ostatně, kdo byl v sobotu na hřišti, viděl opravdový zásah
našich nejmenších, záchranu medvěda Kožíška z havaro-
vaného automobilu, masáž srdce i hašení hořícího domu.
Rodiče, kteří děti na sobotní odpoledne včas přihlásili,
mohou být na svoje mrňousky právem pyšní.

Jako i my všechny školkové holky.

KRÁSNÉ LÉTO, HODNĚ SMÍCHU, POHODY
A LÁSKY PŘEJÍ HOLKY ZE ŠKOLKY.



strana  8 2. čtvrtletí 2017

HASIČI PODLESÍ
www.sdh-podlesi.cz

Oslavy 120. výročí založení sboru
se vydařily

V sobotu 17. června slavil Sbor dobrovolných hasičů
Podlesí výročí 120 let od svého založení. Oslava krásného
kulatého výročí byla odstartována v 10 hodin dopoledne
otevřením zasedací místnosti na Obecním úřadu v Podlesí,
kde mohli nejen občané obce, ale celá široká veřejnost,
shlédnout nádhernou výstavu s hasičskou tematikou.
Vystaveny byly převážně fotografie, poháry a diplomy ze
soutěží dospělých i dětí, kroniky mladých hasičů, historic-
ké hasičské helmy, dva hasičské historické kostýmy včetně
doplňkové výstroje, prapor, obrazy, články a další docho-
vané materiály. Předmětů ke zhlédnutí bylo opravdu hodně.
Návštěvníci si z výstavy odnesli almanach SDH Podlesí,
který byl vytvořen právě k příležitosti těchto oslav, nebo
také pohlednice s historickými i současnými fotografiemi
obce či hasičského sboru. Těšilo nás, že výstavu navštívilo
poměrně dost návštěvníků, za což jim děkujeme. Těší nás,
že čas, který jsme strávili nad přípravami této výstavy,
nebyl zbytečný. Výstava byla veřejnosti přístupna přibliž-
ně do 13 hodin. Ve stejnou dobu mohli občané zavítat také
do hasičské zbrojnice, kde na ně čekali zástupci našeho
sboru. Veřejnost tak měla možnost nahlédnout do prostor
hasičské zbrojnice a dozvědět se něco o činnosti místních
hasičů a jejich zázemí.

Kolem poledne začali do „hasičárny“ přijíždět okolní ha-
sičské sbory. Pozvání přijali a oslavy se zúčastnili zástupci
sboru dobrovolných hasičů ze Zdaboře, Lazce, Trhových
Dušníků, Orlova, Příbrami, Chobota, Narysova, Hájů,
Březových Hor, Dubna a Voltuše. Byli jsme velice potěše-
ni, že naše pozvání přijali a oslavy se zúčastnili společně
s námi. Bylo příjemné a potěšující pozorovat přijíždějící
hosty, ale především to, jak vystupují ze svých vozů a vzty-
čují své prapory. Se svým sborovým praporem přijela pře-
vážná většina z těchto jedenácti sborů. Na naše oslavy do-
razili i zástupci krajského sdružení, okresního sdružení,
za okrsek č. 1 pan Rudolf Jurdák a samozřejmě i zástupci
naší obce, a to starostka obce paní Marcela Dušková a mís-
tostarosta obce pan František Škranc. Průběh oslav natá-
čela regionální televize Fonka. Po chvíli bylo okolí zbrojnice
zaplněno nejen okolními sbory, ale hlavně našimi členy,
jejich rodinami, kapelou a dalšími hosty.

Zhruba ve 13 hodin byla výstava na obecním úřadě
i „den otevřených dveří“ v hasičské zbrojnici ukončen a na
řadu přišel samotný slavnostní průvod. Velitel sboru pan

Milan Kolařík přivítal přítomné hosty a dal pokyn k seřaze-
ní průvodu. V čele průvodu stál velitel sboru Milan Kolařík,
za ním dva vlajkonoši (vlajka ČR a vlajka SH ČMS)
a dechová hudba Březohorka se svými dvanácti členy.
Za nimi pokračovala starostka obce, starosta sboru pan
Willy Hohl st., místostarosta obce a Willy Hohl ml., který
nesl náš sborový prapor. Čestnou stráž u praporu držel Voj-
těch Cigánek a Jakub Horáček. Následovali je zbylí členové
SDH Podlesí, ostatní sbory a další hosté. V průvodu se šlo
z hasičské zbrojnice k pomníku padlých vojáků, který se na-
chází pod obchůdkem Cigánkových. K pomníku byla za zvu-
ku státní hymny položena kytice. Druhá kytice byla během
dopoledních hodin odvezena ke kapličce v Novém Podlesí.

Od pomníku pokračoval průvod na náves, kde probíhal
slavnostní ceremoniál. Ceremoniál probíhal pod vedením
moderátora pana Milana Kříže. V rámci ceremoniálu za-
znělo několik slavnostních proslovů. Slova se ujal staros-
ta sboru pan Willy Hohl st., zástupce krajského sdružení,
zástupce okresního sdružení, pan Jurdák i starostka obce
Marcela Dušková. Následně byla některým členům našeho
sboru předána ocenění a čestná uznání.

Dále byla představena naše nová stříkačka na požární
sport a v souvislosti s tím bylo poděkováno všem sponzo-
rům. Kromě toho byl k příležitosti oslav 120 let existence
sboru vyroben krásný hasičský prapor. Tímto děkujeme
obci Podlesí, potažmo všem zastupitelům, za finanční pod-
poru při jeho zakoupení. A protože jsme měli svůj prapor,
připnuli nám na něj zástupci obce krásnou červenou stuhu
k výročí 120 let. Byla to naše první stuha a věříme, že ne
poslední. Hasičské sbory, které se oslavy zúčastnily, obdr-
žely od nás pamětní listy, tašky s upomínkovými předměty
k výročí 120 let a hlavně stuhy na své prapory. Závěrem
byl našemu sboru předán krásný putovní pohár, vyrobený
k příležitosti naší soutěže „Podleská osmička“, který
vlastnoručně vyrobil a zároveň věnoval umělecký kovář
pan Ivo Rejnart. Patří mu velké poděkování.

Po ceremoniálu pokračoval průvod na hřiště TJ Mongeo
Podlesí, kde bylo připraveno občerstvení, hudba a další
program. Na hřišti měli návštěvníci možnost prohlédnout
si hasičskou techniku, a to jak historickou, tak tu nejmo-
dernější. Připraveny byly celkem čtyři ukázky ze světa
hasičského sportu. Jako první vystoupili se svou ukázkou
ti nejmenší. Byly to děti z Mateřské školy Podlesí, které
trénují pod vedením pana Willyho Hohla st. a Terezy Houd-
kové. Následovaly je děti z kroužku mladých hasičů, které
ukázaly jinou soutěžní disciplínu, a to štafetu požárních
dvojic. Třetí v pořadí nastoupila děvčata s ukázkou požár-
ního útoku s novou „devatenáctkou“. Program na hřišti
zakončili naši „pardálové“. Ti nacvičili netradiční útok
s naší stařičkou stříkačkou „osmičkou“. Útok ale vzhledem
k technické závadě stříkačky nedokončili. Po všech těchto
ukázkách pokračoval program v sále Pivovaru Podlesí,
kde hasiči uspořádali nejen pro sebe, ale i hosty a občany
taneční zábavu.

Martina Kolaříková, členka SDH Podlesí
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Podlesí si druhé příčky váží,
dodatečný postup odmítlo

Dostali jste šanci postoupit z druhé
příčky. Využijete této možnosti?

Nevyužijeme. Už před sezonou jsem říkal,
že jestli postup, tak jen z prvního místa.Podlesí – Fotbalisté

Mongeo Podlesí skonči-
li v uplynulém ročníku
I. A třídy na druhém
místě. Celou sezonu při-
tom pokukovali po příč-
ce nejvyšší. Na otázky
k hodnocení sezony od-
povídal Příbramskému
deníku předseda klubu
Radim Černohorský.

Celou sezonu jste bojovali o špici tabulky. Je pro vás
konečné druhé místo zklamáním?

Kdyby mi někdo řekl před sezonou, že budeme druzí, tak
bych byl spokojený a bral bych všemi deseti. Samozřejmě
po tom průběhu, jaký byl, cítíme trochu zklamání. Ale spíš
z toho, že jsme chtěli skončit v tabulce před Spartakem.
Oni jsou oproti nám velkoklub a my chtěli být před nimi.
To se nepodařilo a z toho jsem trochu zklamaný. Ale co se
týká umístění, tak je potřeba si říct, že druhé místo v I. A třídě
je pro Podlesí opravdu perfektní a bude se na to vzpomínat.
Zápasy se Spartakem měly náboj pravého derby. Oba
týmy v něm chtěly uspět a oba jednou vyhrály. Ale přeci
jen, vaše prohra dvě kola před koncem asi bolí víc...

V tom utkání jsme chtěli opravdu hodně uspět. Věřili
jsme si, ale nezvládli jsme to. Zahráli jsme tam špatně a to
zklamání, které následovalo, bylo až za hranou. Musím
přiznat, že jsem pak měl i strach, jak odehrajeme zbývající
dvě kola. Z nás všech bylo to zklamání hodně cítit. Věděli
jsme, že už na první místo nedosáhneme. Ale poslední dvě
kola jsme zvládli a máme druhé místo, které, opakuji, je
pro Podlesí velmi cenné.
Na špičku tabulky jste se dostali poměrně hodně
rychle a pak jste se tam drželi celou sezonu. Překva-
pilo vás to?

Na začátku nás provázela zranění a navíc jsme čekali na
transfer karty Míry Slepičky, kterého jsme na první čtyři
zápasy neměli. Přesto jsme ta utkání zvládli. Podle mě se
to zadrhlo paradoxně po domácí výhře nad Spartakem. Pak
jsme hned dvakrát prohráli ve Vestci a Jedomělicích. To
byla podle mě zlomová utkání. V prvním jarním zápase
jsme sice také padli, ale s Voticemi, které byly podle mě jed-
noznačně nejlepším týmem jara. To bylo jiné.
Podlesí, to bylo v uplynulé sezoně spjaté především
se jménem kanonýra Slepičky. Jak vnímáte vy nebo i
kabina, že na sebe strhl hlavní pozornost?

Věděli jsme, že Míra je gólový hráč a s ním budeme silněj-
ší. Na druhou stranu, ani on není typ hráče, který obejde
čtyři soupeře a dá gól. Musí mít k sobě spoluhráče, kteří mu
budou vytvářet určitý servis. On to tady měl a když se do-
stal do šance, tak jí většinou proměnil. Já si hrozně vážím
toho, že tam tyto hráče máme. A� už je to Míra Slepička
nebo Honza Riegel. Jsou to kluci, kteří mají něco odkopáno
a je skvělé, že s nimi mohou hrát ti mladší a něco se naučit.
A že i diváci je můžou vídat. Myslím, že do budoucna to tak-
to nebude. Hráčů neustále ubývá a těch kvalitních, kteří by
šli hrát do těchto soutěží, bude stále méně. Jednou na to
budeme vzpomínat, že Riegel a Slepička hráli za Podlesí.

Já to tak cítím. Kdo vyhraje, postoupí. Nabídli nám po-
stup, ale my jsme odmítli. I proto, že za postup z dalších
míst se platí nějaký poplatek a já odmítám platit svazu za
to, že budu hrát vyšší soutěž. Jestli se nám podaří příští rok
být první, tak postup zvážíme. Ale je to fotbal, příští rok
můžeme hrát úplně na jiných příčkách. I když věřím,
že tomu tak nebude.
Postup jste měli blízko. Nebojíte se, že příští sezona
se ponese v duchu zklamání a pocitu, že I. A třída je
pro vás málo?

To určitě ne. Tato soutěž je pro Podlesí perfektní. Je to
dobrá soutěž, navíc postoupily Tochovice, takže nás čeká
další super derby. S tochovickým předsedou Lá	ou Čer-
ným mám výborné vztahy, jsme kamarádi, budeme se heco-
vat. Na ty zápasy se už te	 těším. Navíc je potřeba vidět,
že jsem na klub prakticky sám a krajský přebor už je zase
jiný level. Už by to pro mě bylo hodně složité. I z tohoto
důvodu tady nastanou určité změny.
Můžete být konkrétní, o jaké změny půjde?

Já potřebuji mít někoho k sobě. Někoho, s kým se uvi-
dím několikrát v týdnu, budeme řešit věci okolo chodu klu-
bu. Te	 tady mám pár lidí, kteří mi pomohou s domácím
zápasem, ale pak je zase týden nebo čtrnáct dní nevidím.
Když skončím já, skončí celý fotbal v Podlesí. To se musí
změnit.
Zaslechl jsem, že se chystá sloučení Podlesí s Kovo-
hutěmi. Je to pravda?

Je to tak. Už máme schválené sloučení od FAČR a mo-
mentálně se vše dola	uje právnicky. Ve Lhotě je předsedou
Jiří Kadlec, kterému důvěřuji a u kterého vím, že to, co si
domluvíme, to bude platit. Od příští sezony se budeme jme-
novat TJ Kovohutě Podlesí s tím, že s klukama ze Lhoty to
trochu propojíme. Oni si hodně pojedou dál po vlastní ose,
ale když bude potřeba, můžeme jim pomoci třeba dvěma
hráči. To samé my, kdybychom měli problém s počtem hrá-
čů, můžeme si někoho od nich vzít. Propojené by měly být
oba kluby kompletně, tedy včetně mládeže.
Je to reakce na aktuální nedostatek hráčů na trhu?

Ano, souvisí to i s tím. Hráči neustále ubývají, stárnou a
končí. Povede to k zániku fotbalu na vesnicích. Dříve bývalo
zvykem, že jste šel na okresní přebor, a ty nejlepší hráče jste
mohl v kraji použít. Dneska ta možnost není. Hráči, kteří
by u nás patřili do jedenáctky, tam prostě nejsou. Navíc te	
sestoupil 1.FK Příbram, takže nebude ani možnost sáhnout
k nim do dorostu, odkud se každý rok rozuteklo několik
hráčů do okolí. Dnes si je budou chtít udržet pro sebe. Bude
to prostě složité a do budoucna těch klubů bude ubývat.
Už máte naplánovanou letní přípravu?

Budeme začínat někdy kolem 13. července. Odehrajeme
tři nebo čtyři zápasy, nebudeme to nijak lámat přes kole-
no. Budeme trénovat nejprve třikrát v týdnu, pak to stáh-
neme na dvakrát v týdnu a týden před soutěží volno, aby si
kluci od fotbalu odpočinuli. Generálku odehrajeme s Ko-
márovem deset dní před prvním mistrákem.
Povede tým i do další sezony trenér Josef Blažek?

V tuto chvíli jsme domluvení, že zůstane. Jako hrající
asistent by se k němu měl posunout Honza Riegel.

SPORTOVCI
brdonos.cz | mongeopodlesi.wgz.cz | tj-podlesi.webnode.cz
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Starší žáci
Letošní fotbalová sezóna nebyla zrovna povedená. Náš

tým začal s výbornou hrou až ve druhé polovině sezóny,
kdy jsme poráželi týmy, které nad námi vyhrávaly. Porážky
kluci opláceli a to výsledky s nulou nebo jedním gólem
na našem kontě. Nastříleli jsme soupeřům pět i více gólů.

Chtěl bych poděkovat hráčům, rodičům a vedení podles-
kého fotbalu za přístup, vstřícnost a zázemí, které nám
vybudovali.

Osobně si vážím hráčů, kteří chodili poctivě trénovat,
neseděli u počítačů a vytvořili skvělý kolektiv. Hráli pro
radost a i když prohráli, tak se ctí.

Tůma Dominik Provazník Vladimír
Kabíček Zdeněk Příbyl Daniel
Machuta Matěj Přibyl Patrik
Mařan Břetislav Synek Václav
Nešvára Libor Šefrna Patrik
Novák Vojtěch Šic Adam
Pavlů Matěj Toth Dominik
Kočí Jiří Walitsch Jakob Hans

Rk. Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body

1. SK Litavan Bohutín 10 9 0 1 51:14 27
2. TJ Spartak Rožmitál

pod Třemšínem, spolek 10 6 2 2 30:12 20
3. TJ Ligmet Milín o.s. 10 6 1 3 27:19 19
4. SK Březnice 1918, z.s. 10 4 1 5 37:33 13
5. Tělovýchovná jednota

MONGEO Podlesí 10 3 0 7 20:31 9

6. Sokol Pičín 10 0 0 10 7:63 0

Ivan Makoš, trenér

Dorost TJ MONGEO Podlesí
– sezóna 2016/17

Do sezóny 2016/17 jsme vstoupili se silně přebudovaným
kádrem, ve kterém zůstalo jen několik hráčů se zkušenost-
mi s krajskou dorosteneckou soutěží. Letní přípravu jsme

zahájili za účasti více než dvaceti hráčů již začátkem srpna
na hřišti spřáteleného klubu TJ Kovohutě Příbram
ve Lhotě, kde jsme našli dočasné a nutno zdůraznit, velmi
příjemné zázemí. Za podmínky, které jsme po celou sezónu
měli v areálu TJ Podlesí a podle potřeby i ve Lhotě k dispo-
zici, děkujeme všem, kteří nám to svou prací umožnili.

Začátek soutěže nám vyšel nad očekávání, ze tří zápasů
jsme prohráli pouze se silným týmem Bohutína. V dalších
zápasech jsme začali podávat velmi nevyrovnané výkony,
byli jsme schopni porážet silné soupeře a současně prohrá-
vat s týmy ze spodních pater tabulky. Příčiny těchto výkyvů
byly zřejmé a na první pohled viditelné. Herní kázeň v ně-
kterých zápasech klesala k nule a především nepravidelná
docházka části hráčů starších ročníků vedla k výsledko-
vým kolapsům v několika zápasech. V průběhu podzimní
části se postupně sestava stabilizovala a tým začal sbírat
další body, především na našem domácím hřišti. Když nám
přišli na pomoc kluci pravidelně hrající za A tým, dokázali
jsme odehrát kvalitní a pohledná utkání, díky kterým jsme
po podzimní části skončili na velmi pěkném čtvrtém místě.

Zimní přípravu jsme zahájili koncem února a absolvova-
li společně s týmem starších žáků na umělé trávě Základní
školy Březové Hory. Paradoxně v těchto týdnech byla vel-
mi slušná docházka, do tréninků se zapojilo několik no-
vých hráčů a vše se zdálo být na nejlepší cestě. Bohužel se
opakovala situace z podzimní části, kdy jsme především
díky neúčasti zkušených hráčů v několika zápasech a sla-
bé účasti na trénincích zbytečně ztráceli body.

Přes výše uvedená negativa můžeme být celkově s průbě-
hem sezóny spokojeni. S výjimkou týmu TJ Teplýšovice
jsme dokázali alespoň jednou porazit všechny soupeře včet-
ně jasně nejlepšího Bohutína. V průběhu sezóny si s námi
zahrálo šest kluků v žákovského věku a především zápasy,
kdy si mohli zahrát vedle hráčů z A týmu, pro ně byly dob-
rou zkušeností. Umístění v horní polovině tabulky odpoví-
dá herní kvalitě týmu, po turbulencích v kádru můžeme
hodnotit páté místo v soutěži jako dobrý základ pro start
do příští sezóny.

Historický úspěch podleského fotbalu - A mužstvo A. tř. kraj

stojící: trenér Blažek, Sedláček, Růžek, Větrovský, Mezera, Vojtíšek, Kuba, Jiránek, Kadlec, Janů, as. trenéra Černý,
předseda Černohorský; sedící: Kocourek, Pacina, Riegel, brankář Zikán, Slepička, Valta, Drašnar, Straka

Děkujeme sponzorům, zastupitelstvu obce Podlesí i fanouškům za přízeň.

(pokračování na str. 11)
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Z A týmu nám výrazně pomáhali O. Drašnar, D. Straka
a především D. Sedláček, ze starších žáků si s námi zahráli
V. Synek, V. Novák, M. Pavlů, M. Machuta, J. Walitsch
a M. Lachman, který byl součástí našeho týmu. V sezóně
za nás nastoupili dorostenci, jmenovaní v pořadí podle
účasti v soutěžních zápasech: J. Větrovský, J. Krátký,
M. Koš�ál, R. Synek, R. Mareš, K. Lukáš, Jan Černohor-
ský, T. Vondrášek, M. Havrančík, J. Chmel, P. Procházka,
M. Chmel, P. Karas, Josef Černohorský, V. Krůta, T. Řehka,
T. Ťapaj, M. Nguyen, M. Poulíček, O. Hájek, M. Soukup,
J. Šoba, R. Šeffl, J. Zapletal a D. Biskup. Nejvíce branek
vstřelili Dominik Sedláček (9) a Karel Lukáš (8).

Konečná tabulka soutěže 1. D třídy dorostu:

Rk. Družstvo Záp. + 0 - Skóre Body

1. SK Litavan Bohutín 20 16 3 1 125:34 51

2. FK Týnec nad Sázavou 20 14 2 4 89:45 44

3. TJ Sokol Teplýšovice 20 13 4 3 74:29 43

4. SK JINCE 1921 20 11 1 8 100:65 34

5. TJ MONGEO Podlesí 20 11 1 8 63:58 34
6. FK LETY 20 8 5 6 68:49 32

7. TJ Sokol Mukařov 20 8 0 12 31:92 24

8. FK Bílkovice 20 6 5 9 43:50 23

9. TJ Slavoj Čerčany 20 4 2 14 33:76 14

10. TJ Sokol Jankov 20 4 2 13 17:60 14

11. FK RADOŠOVICE 20 1 1 18 11:93 4

Pavel Nekolný, trenér

Sezona 2016 - 2017

OKRESNÍ PŘEBOR STARŠÍ PŘÍPRAVKY
- 3. místo

Dorost TJ MONGEO Podlesí
(dokončení ze str. 10)

Po přede-
šlých dvou le-
tech, kdy klu-
ci vybojovali
v mladší pří-
pravce 1. a 2.
místo, ukáza-
li i tuto sezó-
nu, že patří
stále v okre-
su Příbram
mezi  nejlepší
tři mužstva. V podzimní části byla mužstva rozdělena
do tří skupin. My jsme hráli ve skupině A, ve které jsme
obsadili 1. místo – 11 výher a 1 porážka, skóre 196 : 77,
33 bodů.

Do jarní části sezóny jsme postoupili do skupiny o pře-
borníka okresu, ve které jsme skončili na krásném
3. místě – 8 výher, 1 remíza a 3 prohry, skóre 146 : 77,
25 bodů.

Mužstvo: D. Matějíček,  A. Matějíčková, J. Šulitka,
P. Šulitka, J. Ječný, M. Soběslav, J. Havelka, M. Forejt,
F. Myslík, L. Milý, Š. Karlík , F. Spour, M. Kryl.

Tato sezóna je pro mě poslední, po 10 letech
z klubu odcházím. Tímto chci Všem poděkovat za krásné
fotbalové roky v Podlesí. Havrančík, trenér

Web přípravky: tj-podlesi.webnode.cz

29. července 2017

9. ročník Xterra Brdonoš
– info

Brdonošky, Brdonošové, Brdonoščata,
červen máme za sebou a stejně jako vaše příprava, trénink,
lazení formy, tak i vše okolo přípravy 9. ročníku Xterra
Brdonoš, vrcholí.

Za necelý měsíc prověří další ročník vaši vrcholnou
formu a jsem si jist, že pokud vše nenecháte na trati, tak
určitě pak na after party, která bude opět vrcholem celého
9. ročníku.

Věřím, že většina z vás nás již dobře zná a ví, že není vše,
jak má být, a proto věřte, že i na večerní zábavě se bude
rozdávat spousta radosti, ocenění a lásky všem.
Dosti bylo hledění pod pokličku a nyní k věci:
- ten, kdo se přihlásil a uhradil startovné je happy
- ten, kdo se přihlásil a neuhradil startovné, je no happy,
protože byl k poslednímu červnu vyškrtnut, smazán, vy-
hoštěn
- ten, kdo se chce přihlásit na místě, riskuje účast na mezi-
národním triatlonu pro místní borce, kteří si chtějí užít zá-
bavu a radost ze sportu

D ě t s k ý
duatlon bude
a k němu do-
provodný pro-
gram, takže
stejně jako vy,
tak i vaše děti
budou zmalo-
vaný, zastřílí
si z luku a uži-
jí si na čers-
tvém vzduchu
spoustu pohy-
bu a radosti
z dalších akti-
vit.

O h ň o s t r o j
opět udělá teč-
ku za celým
dětským do-
p o l e d n e m .
Vaše tečka je
naplánována
do ranních
hodin.
Sportu
zdar,
triatlonu
zvláš�. Vaši Brdonošové
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Kovohutě Příbram pošesté Bezpečným podnikem
V úterý 16. května 2017 převzal generální ředitel Kovohutí Příbram Jiří Dostál od Státního úřadu inspekce práce

v Opavě spolu s dalšími 11 firmami osvědčení Bezpečný podnik (BP) na další tři roky.
Kovohutě obdržely certifikát BP, který vychází z osvědčených přístupů průmyslově vyspělých států, již pošesté v řadě

od roku 2000 a mají ho tedy nepřetržitě již 17 let. Ocenění potvrzuje zavedení systému řízení bezpečnosti a ochrany zdra-
ví při práci s uplatněním požadavků ILO-OSH 2001 a OHSAS 18001:2007.

Úroveň systému managementu bezpečnosti práce ve firmě potvrzuje také certifikace OHSAS a osvědčení Podnik pod-
porující zdraví vydávané Státním zdravotním ústavem v Praze pod záštitou Ministerstva zdravotnictví ČR.

Tržby společnosti v loňském roce 2016 překročily plánované 2,5 miliardy Kč, s meziročním nárůstem o více než
9 %. Jde o nejvyšší tržby v historii.

Kovohutě se i v letošním roce dále zaměřují na výkup a sběr odpadů od obyvatel Příbramska a okolí včetně pokraču-
jících kol permanentní soutěže ve sběru zájmových odpadů – aktuální 14. kolo běží do 31. srpna. Rádi od Vás
odebereme olověné baterie (klasický výkup na vrátnici dle platných cen), elektroodpad, osvětlovací zařízení (zářivky,
výbojky či zařízení pro šíření či řízení osvětlení; klasické žárovky), odpady s obsahem drahých kovů v souladu s platnou
legislativou, malé baterie a víčka.

Výkup olověných baterií a sběr dalších odpadů na vrátnici Kovohutí je občanům k dispozici non-stop 24 hodin denně
a 7 dní v týdnu.

Diabolky, broky a další výrobky divize Produkty vč. pájek si můžete zakoupit v podnikové prodejně v areálu firmy
od pondělí do pátku od 6:00 do 15:00.

Kovohutě Příbram jsou významným zaměstnavatelem regionu, zpracovatelem odpadů s obsahem olova a cínu
(zejména olověných autobaterií), výrobcem olova, jeho slitin a dalších výrobků (pájky – včetně bezolovnatých, střelivo,
plechy, atd.) a dále zpracovatelem odpadů s obsahem drahých kovů (zlato, stříbro, palladium, platina, rhodium) a odpa-
dů elektrických a elektronických zařízení (elektroodpadu) vč. osvětlovacích zařízení, což jsou svítidla a světelné zdroje
(zářivky, úsporky, výbojky; dále také klasické žárovky) a další odpady s obsahem rtuti (rtu�ové teploměry).

Na vrátnici funguje nepřetržitě v rámci ekologických služeb pro široký region výkup olověných baterií (ak-
tuálně 220,- Kč za klasickou, 440,- Kč za velkou a 30,- Kč za motocyklovou – dílčí ceny viz web), sběrné místo elektro-
odpadu a zpětný odběr baterií-suchých článků (tužkové baterie, „buřty“, apod. – zinko-uhlíkové, alkalické, atd.)
pro ekologickou recyklaci. Společnost také vykupuje a recykluje další odpady z autovraků – autokatalyzátory, kabely,
cívky či plošné spoje a recykluje polypropylen z olověných baterií i dalších odpadů.

V rámci „Projektu Školy“ se firma podílí na ekologické výchově dětí a mládeže ve sběru a třídění odpadů.
Kovohutě jsou také vydavatelem kulturně-společenského měsíčníku Xantypa. V oblasti odpadů s obsahem drahých

kovů mají rozhodující podíl ve společnosti Galmet a na Slovensku vlastní dceřinou firmu Kovohuty SK. Na zpracová-
ní osvětlovacích zařízení vlastní Recyklaci Ekovuk.

Ing. Miroslav Jarolímek, marketingový manažer
Kovohutě Příbram nástupnická, a. s.

tel.: +420 318 470 311 | fax: +420 318 470 254
e-mail: mjarolimek@kovopb.cz | www.kovopb.cz
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OBECNÍ KNIHOVNA

Knihovnu najdete v 1. patře budovy Obecního úřadu
Podlesí. K zapůjčení je přes 2 000 titulů (knihy a časopisy)
a vybrat si můžete z těchto žánrů:

• ROMÁNY, POVÍDKY, POEZIE
• LÉKAŘSKÉ ROMÁNY
• KRIMINÁLNÍ ROMÁNY
• DETEKTIVNÍ PŘÍBĚHY
• ŽIVOTOPISNÉ ROMÁNY
• AUTOBIOGRAFICKÉ PŘÍBĚHY
• BIBLIOGRAFIE, ŽIVOTOPISY
• DĚTI A MLÁDEŽ
• ČERVENÁ KNIHOVNA
• HORORY, SCIFI, FANTASY
• SPOLEČENSKÉ VĚDY, SOCIOLOGIE
• DEMOGRAFIE
• PŘÍRODNÍ VĚDY, UŽITÉ VĚDY
• POTRAVINY, VAŘENÍ, JÍDLA
• GEOGRAFIE, BIOGRAFICKÉ STUDIE
• DĚJINY

Naše knihovna využívá pro doplnění nabídky knih z vlast-
ního knihovního fondu „výměnný fond“ svazků knih
Knihovny Jana Drdy Příbram. Navíc bylo v posledních pár
měsících zakoupeno několik nových knih, které uvítají
nejen dospělí, ale i školáci.

KNIHOVNA se rozšířila
a čtenáři mohou využívat dvě místnosti.

Jedna místnost je určena pro dospělé (zóna klidu)
a druhá místnost pro děti (herna).

Otevírací doba: každé úterý 17.00 - 18.30 hodin
(červenec a srpen zavřeno)

Výpůjční doba: 2 měsíce
Zapůjčování knih: zdarma
Knihovnice: Tereza Kolaříková
Tel. na knihovnici: 720 106 346
E-mail: knihovna@obecpodlesi.cz
Webové stránky: obecni-knihovna-podlesi.webnode.cz

Jako každoročně bude přes prázdniny provoz
knihovny přerušen.

Těšit se na vaši návštěvu budu v úterý 5. září
opět v čase od 17.00 do 18.30 hodin.

Ohlédnutí za uplynulým čtvrtletím
Na Velikonoce si děti obarvily vajíčka pomocí mramoro-
vých barev a také si vyrobily mechanickou papírovou
hračku - kuřátko líhnoucí se z vajíčka. O měsíc později
proběhlo v knihovně prohlížení alb s fotografiemi z histo-
rie Podlesí, kdy se knihovna naplnila lidmi a u kávy za-
vzpomínali na "staré časy". Podvečer se vyvedl a měl zatím
nejvyšší účast. Při příležitosti oslav 120. výročí založení
Sboru dobrovolných hasičů Podlesí byl v naší knihovně
den otevřených dveří, kde jste mimo jiné mohli vidět i no-
vou nástěnku, na které je zavěšena spousta zajímavostí
a důležitých informací. Tereza Kolaříková, knihovnice

KNIHOVNICKÁ ŠKOLIČKA

A� jsme zase o něco chytřejší  |  ISBN
• (International Standard Book Number, mezinárodní
standardní číslo knihy) je číselný kód určený pro jedno-
značnou identifikaci knižních vydání.
• ISBN má pevně danou strukturu, z jednotlivých částí
identifikátoru lze získat základní informace o původu knihy.
• Když se v roce 1965 britská knihkupecká firma W H Smi-
th rozhodla zavést do roku 1967 počítačový systém řízení,
potřebovala jednoznačný systém číslování knih. O jeho
návrh požádala sdružení britských vydavatelů, které tím-
to úkolem pověřilo profesora Gordona Fostera z London
School of Economics. Ten s týmem odborníků v roce 1966
navrhl systém používající devíticiferné kódy, který byl po-
sléze pojmenován SBN (Standard Book Numbering). Sys-
tém se následujícího roku začal používat a mezinárodní
organizace pro standardizaci (ISO) začala zvažovat jeho
mezinárodní využití. Výsledkem jednání technické komise
bylo převzetí SBN jako mezinárodního standardu (už pod
označením ISBN) ISO 2108 v roce 1970. Od SBN se ISBN
liší v doplnění označení oblasti na začátek kódu (pro SBN
se předpokládala anglicky mluvící oblast, ze SBN lze plat-
né ISBN vytvořit přidáním číslice 0 na začátek).
• 1972 vznikla v Berlíně Mezinárodní agentura ISBN, kte-
rá systém ISBN koordinuje.
• Do roku 2007 měl ISBN kód deset cifer (devět významo-
vých a kontrolní číslici).
• Počínaje 1. lednem 2007 byl kód rozšířen na třináct
číslic, pro sjednocení s reprezentací ISBN v čárovém kódu
a pro rozšíření kapacity systému. EAN prefix 978 byl dopl-
něn o prefix 979, čímž kapacita stoupla na dvojnásobek.

Čárový kód a ISBN-13 na obalu knihy

Zdroj: https://cs.wikipedia.org/wiki
/International_Standard_Book_Number

Navštivte webové stránky naší knihovny
obecni-knihovna-podlesi .webnode.cz
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V této rubrice pravidelně připomínáme významná
životní výročí podleských občanů od 70 let.

Do dalších let přejeme dny plné pohody
a hodně zdraví.

Jubilanti v dubnu
Šupka Emil 73 let
Kysilková Jindřiška 86 let
Janíková Anna 71 let
Štochl Karel 84 let
Málková Věra 79 let
Růzha Jaroslav 71 let
Vaňouček Jaroslav 74 let
Ježková Marie 76 let
Kohoutová Květuše 87 let
Zeman Jaroslav 77 let
Tintěrová Marie 77 let

Jubilanti v květnu
Pohořský Pavel 74 let
Šemnická Miroslava 74 let
Soukup Jaroslav 84 let
Stejskal Jiří 79 let
Humlová Jiřina 79 let
Kuchařová Helena 82 let
Polívková Antonie 71 let
Jeništová Věra 80 let
Málek Milan 84 let

Jubilanti v červnu
Rejnart Antonín 83 let
Stluková Irena 74 let
Štvánová Věra 92 let
Drobná Hana 75 let
Urbanová Marie 84 let
Trnečková Marcela 73 let
Kuba František 80 let

SRDEČNĚ BLAHOPŘEJEME

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ
Vítání je určeno pro nově narozené děti

s trvalým pobytem v obci Podlesí. Vlastní přivítání
narozených dětí proběhne návštěvou starostky

v místě bydliště, předáním pamětního listu
a drobného dárku. S ohledem na zákon

o základních registrech nemá radnice možnost
aktivně oslovovat rodiče s nabídkou tohoto vítání.

Řešením je, že rodiče nově narozených dětí
o vítání sami požádají.

Žádost je k dispozici na stránkách obce v rubrice
formuláře obce, případně na Obecním úřadu Podlesí.

Po předání žádosti budou rodiče kontaktováni
starostkou a bude domluven termín návštěvy.

TEXTIL, DROGERIE,
HRAČKY, KVĚTINY

Nabízíme:
květiny - letničky,

bylinky - bazalku, tymián, rozmarýn,
mini rajčata do nádob,

ozdobné keře a stromky.

Všem přejeme krásné léto a prázdniny.

Telefon: 602 960 746
Marie a Zdeněk Cigánkovi

Podlesí  116, Příbram 261 01

ROZLOUČILI JSME SE...
V dubnu Marie Havelková ve věku 90 let

V květnu Žofia Schönerová ve věku 85 let

Upřímnou soustrast.

KKKKKADEŘNICTVÍADEŘNICTVÍADEŘNICTVÍADEŘNICTVÍADEŘNICTVÍ
HOLIČSTVÍHOLIČSTVÍHOLIČSTVÍHOLIČSTVÍHOLIČSTVÍ

Eva DufkováEva DufkováEva DufkováEva DufkováEva Dufková
Staré Podlesí

Tel. 732 425 472732 425 472732 425 472732 425 472732 425 472
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UZÁVĚRKA PODLESÁKU
pro 3. čtvrtletí tohoto roku
je ve středu 20. září 2017
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Přispějte i Vy do obecního zpravodaje
svým článkem, poděkováním

či fotografií.

Své příspěvky posílejte na e-mail:

zpravodaj@obecpodlesi.cz

OBECNÍ ÚŘAD PODLESÍ
HODINY PRO VEŘEJNOST
Pondělí 7.30 - 11.30 12.30 - 17.00 hodin
Úterý 7.30 - 11.30 12.30 - 15.00 hodin
Středa 7.30 - 11.30 12.30 - 17.00 hodin
Čtvrtek 7.30 - 11.30 12.30 - 15.00 hodin
Pátek zavřeno

KONTAKTY
Starostka: Marcela Dušková

tel. 318 637 603, 605 252 101
e-mail: starosta@obecpodlesi.cz

Místostarosta: František Škranc
tel. 723 209 890
e-mail: mistostarosta@obecpodlesi.cz

Sekretariát: Věra Jechurová
tel. 318 627 127
e-mail: obec@obecpodlesi.cz

Zpravodaj: Martina Kolaříková
tel. 728 982 986
e-mail: zpravodaj@obecpodlesi.cz

E-podatelna: e-podatelna@obecpodlesi.cz
ID datové schránky obce Podlesí: ehvbjfg
Facebook :
Podlesí - okres Příbram,
Středočeský kraj

PODĚKOVÁNÍ
Chtěl bych touto cestou poděkovat našim hasičům

za jejich vždy ochotnou a pomocnou ruku nejen k ochraně
materiálních hodnot, ale také k jejich aktivitám v obci.
Konkrétně za organizaci oslav 120. výročí založení SDH
Podlesí. Přesto, že se oslava nesetkala s větší účastí občanů
obce (což je pro nezúčastněné velká škoda), byla oslava vel-
mi vydařená. Vždy	 toto vše vyžaduje mnoho úsilí, oběta-
vosti a práce, a to nejen hasičů, ale i jejich rodin a přátel.
Proto jim přejeme mnoho úspěchů v jejich další práci.
Ještě jednou velké díky za příjemně strávený den i večer.

Zdeněk Pos

SMS informace
Vážení spoluobčané,
obec Podlesí Vám tímto nabízí jednoduchý a pohodlný způ-
sob získávání důležitých informací o dění v obci. Ve snaze
zajistit dostatečnou informovanost provozujeme SMS
InfoKanál obce, který umožňuje zasílání důležitých
informací na zaregistrovaná čísla vašich mobilních telefo-
nů v krátkých textových zprávách (SMS).
SMS zprávy poslané z Obecního úřadu Podlesí budou
začínat slovy: IK PODLESI (IK = InfoKanál).
Pro registraci navštivte webovou stránku
www.infokanal.cz/cweb/Web
Registration.hq?k=PODLESI
Pokud nechcete využít registraci přes internet, přij�te
na obecní úřad a budete zaregistrováni námi.
SMS zprávy Vám budeme zasílat ZDARMA.

Webové stránky obce Podlesí obecpodlesi.cz



PODÍVEJTE SE, JAK SE ŽILO V OBCI PODLESÍ...
Fotografie zaslala starostka obce Marcela Dušková. Pokud byste i vy zachytili v obci nějaký zajímavý okamžik, zašlete
svoji fotografii elektronicky na redakční adresu zpravodaj@obecpodlesi.cz

PODLESÁK  ■■■■■ Čtvrtletník  ■■■■■ Své příspěvky zasílejte na adresu zpravodaj@obecpodlesi.cz
Registrace u Ministerstva kultury ČR pod číslem E 15679  ■■■■■ Uzávěrka vždy 20. den na konci každého čtvrtletí

Datum vydání 11. 7. 2017  ■■■■■ Vydává v počtu 460 výtisků obec Podlesí  ■■■■■ Koordinace a korektura Martina Kolaříková
Grafická úprava Kateřina Stejskalová  ■■■■■ Tisk Příbramská tiskárna s.r.o., Nádražní 190, Příbram IV (IČO: 47549157)

Bývalý hornický špitálAutobusová zastávka ve Starém Podlesí

Dům pana Štefla pod hřištěmDům pana Štefla pod hřištěm

Podlesí - most, 1982Rampa Staré Podlesí


